
 

VERSLAG vergadering dd. 24-03-2025 
 
 

1. Notulen van de vergadering van oktober 2024 worden vastgesteld. 

2. Ingekomen stukken: mevr. van Dijk heeft haar donaties beëindigd. Verder geen 

bijzonderheden. 

3. Website: loopt goed. 

4. Financieel overzicht: zie bijlage.                                                                                                                                                        

– saldo zakelijke rekening € 7.433                                                                                                                                              

- saldo spaarrekening € 212.831                                                                                                                                            

- saldo beleggersrekening incl. portefeuille € 209.319                                                                                                              

- eindresultaat € 429.583                                                                                                                                                                                                                

De penningmeester wordt decharge verleend. Er komt wel een verzoek om volgende keer 

financiële verslagen van de bank ter inzage te geven, ter voorkoming van problemen. 

5. Restauratie van het orgel: de restauratie loopt naar wens. Er zijn twee financiële bijdragen 

voor de restauratie binnengekomen, van mevr. van de Mortel en van de gemeente, beide € 

10.000,- .De betalingstermijn voor de bijdragen aan de restauratie is 3 maanden, gezien het 

feit dat gelden vrijgemaakt moeten worden. 

6. Activiteiten 2024: in tegenstelling tot onze eerdere ideeën blijkt de happening Glow niet zo 

makkelijk  te combineren met een presentatie van de Stichting in of om de kerk.                                                                                       

Wel is er een Kersthappening georganiseerd door het gilde Sint-Barbara in de tuinen van 

Groot Bijsterveld. Er zijn flyers gemaakt om bekendheid te geven aan de activiteiten van het 

gilde, maar ook aan de doelstelling van onze Stichting, met dank aan Toon Gloudemans. De 

happening was zeker geslaagd, het gilde overweegt er een jaarlijks gebeuren van te maken. 

7. Rondvraag: Jan Mezenberg geeft aan per 2026 het stokje te willen overdragen, we moeten 

een nieuwe voorzitter gaan benaderen en wellicht ook een nieuw en jonger lid erbij zoeken 

in het bestuur. 

8. Volgende vergadering: 22 september om 16.30 uur 


